

Frießinger Mühle GmbH

Brühlstraße 13

D - 74206 Bad Wimpfen

fon: +49 7063 9797-10

fax: +49 7063 9797-97

mail: info@friessinger-muehle.de

web: www.friessinger-muehle.de



Firmenprofil / Our profile

Über 800 Artikel in allen Abpackungen aus dem Bereich Nahrungsmittel bietet Frießinger Mühle Ihnen aus einer Hand. Die Frießinger Mühle ist einer der leistungsstärksten, flexibelsten, mittelständischen Lebensmittelhersteller für den nationalen und internationalen Lebensmitteleinzel- und -großhandel. Qualität ist unser oberstes Ziel – diese Firmen-Philosophie ist die Grundlage unseres seit 1998 zertifizierten Qualitätsmanagements. Unser Qualitätsmanagement erfasst alle Bereiche, vom Wareneingang bis zur Auslieferung. Ständige Laboruntersuchungen und ein umfassendes System zur Kontrolle des Produktionsablaufs garantieren höchste Qualität unserer Produkte.

Frießinger Mühle delivers you with more than 800 products from the nutritional field all from a single source. Frießinger Mühle is one of the most efficient and flexible, medium-sized food manufacturers for the national and international grocery retail trade and wholesale trade. Quality is our main goal – this company philosophy is the basis of our certified quality management since 1998. Our quality management comprises all business units from incoming goods all the way to the delivery of goods. Constant laboratory tests and a comprehensive system for monitoring production processes guarantee the highest quality of our products.

Sortiment / Product range

Mehl, Zucker, Stärken, Grieße, Backmischungen für Brot und Kuchen, Soßenbinder

Flour, sugar, starches, semolina, baking mixtures for bread and cakes, sauce hardener

